



Date: 30/12/2024

Ref no. JTC/Disclosure/2024/31

Messrs.: Boursa Kuwait Company

Messrs.: Capital Markets Authority

After Greetings,

التاريخ: 2024/12/30

مرجع رقم JTC/Disclosure/2024/31

عناية السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

عناية السادة/ هيئة أسواق المال المحترمين

تحية طيبة و بعد

Subject: Material Information Disclosure

الموضوع: إفصاح عن معلومات جوهرية

Reference to the subject matter above, and pursuant to the provisions of article 4-1-1 of chapter 4 of Module 10 (Disclosure & Transparency) of the Executive Summary of the Law no. (7) of 2010 and its Amendments, please find attached the material information disclosure form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى المادة (4-1-1) من الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Attachments:

- Material Information Disclosure Form

المرفقات:

- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Khaldoon Ishaq Rashid
Head of Legal and Compliance

خلدون اسحق رشيد
رئيس قسم الشؤون القانونية والمطابقة



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Material Information Disclosure

Date	30/12/2024	30/12/2024	التاريخ
Name of Listed Company	JTC Logistics Transportation and Stevedoring Co.	شركة جي تي سي لوجستيك للنقل والمناولة	اسم الشركة المدرجة
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>JTC Logistics Transportation and Stevedoring Company hereby announces the decision of the Central Agency for Public Tenders, Decision No. (88) in its meeting No. (78/2024), issued in the official Kuwait Gazette on Today's date 29/12/2024 approving the award of Tender No (M E W/3/2023/2024) for the works of the preparation, transportation, and operation of diesel generators and their accessories in various regions of the State of Kuwait to the company for an amount (4,699,643.580 KD) only Four Million Six Hundred Ninety-Nine thousand and Six Hundred Forty-Three Kuwaiti Dinar and 580 Files, and this is after completion.</p> <p>We will provide you with any updates later upon the signing of the contract.</p>		<p>تُعلن شركة جي تي سي لوجستيك للنقل والمناولة عن قرار الجهاز المركزي للمناقصات العامة رقم (88) في إجتماعه رقم (2024/78) والصادر بالجريدة الرسمية - الكويت اليوم بتاريخ 29/12/2024 بالموافقة على ترسية المناقصة رقم (و ك م/2024/2023/3) أعمال تجهيز ونقل وتشغيل مولدات الديزل وملحقاتها في مناطق مختلفة من دولة الكويت على الشركة بمبلغ إجمالي قدره (4,699,643.580 د.ك) فقط اربعة ملايين وستمائة وتسعة وتسعون ألف وستمائة وثلاثة وأربعون دينار كويتي و580 فلس لا غير، وذلك بعد الأستكمال. وسوف نوافيكم لاحقاً باي مستجدات حال توقيع العقد.</p>	
Impact of the material information on the company's financial position		أثر المعلومة الجوهرية (إن وجد) على المركز المالي للشركة	
The impact is expected to be positive and will be reflected in the financial statements upon execution of the contract.		من المتوقع أن يكون الأثر المالي إيجابياً ، والذي سينعكس على البيانات المالية عند تنفيذ العقد.	

Khaldoon Ishaq Rashid
Head of Legal and Compliance

خالدون اسحق رشيد
رئيس قسم الشؤون القانونية والمطابقة